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                                                         Protokół Nr XVI/2015 
z sesji Rady Powiatu w Oławie 

odbytej w dniu 27 stycznia 2016 r. 
w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Oławie 

 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu Józef Hołyński o godzinie  13:00 otworzył sesję zwołaną na 
wniosek Zarządu Powiatu w Oławie i po powitaniu radnych i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 18 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 19 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – 
listy obecności radnych oraz gości zaproszonych stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński przypomniał, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

przedstawia się  następująco: 
 

I. Informacja na temat  porządku obrad. 
II. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Powiatu w Oławie z  9 i 30 grudnia br. 

III. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  Sesji. 
IV. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1/  w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2016,  
2/ zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Oławskiego, 
3/  zmieniająca Uchwalę Nr XIII/68/2015 Rady Powiatu w Oławie z dnia 26 listopada 2015 r. 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach 
szkół publicznych oraz placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 

4/  w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego Nr III w Oławie wchodzącego  
w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Zjednoczonej Europy w Oławie, 

5/  w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym  
do Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Jelczu-Laskowicach prowadzonego przez Powiat 
Oławski oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów,  

6/  zmieniająca Uchwalę Nr XII/61/2015 Rady Powiatu w Oławie z dnia 28 października 2015 
r. w sprawie Programu współpracy Powiatu Oławskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016, 

7/  w sprawie zmiany statutu Powiatowego Ośrodka Pomocy Psychologiczno-Pedagogicznej  
i Doradztwa Metodycznego w Oławie, 

8/ w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Powiatu Oławskiego w 2015 roku, 

9/  w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie, 
10/ w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Oławie. 

V.        Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 
Radni nie zgłaszali pytań i uwag do porządku obrad sesji. 

 

Ad II 

Przyjęcie protokołów z sesji Rady Powiatu w Oławie z 9 i 30 grudnia 2015 r. 
 

Protokoły zostały przyjęte przez aklamację. 
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Ad III 

 Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  
Sesji. 

 

Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń przedstawił sprawozdanie /załącznik nr 3/. 

 
Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 

O udzielenie głosu poprosiła radna Krystyna Cecko, która zapytała – jakie były główne uwagi 

Najwyższej Izby Kontroli i których zakładów dotyczyły? 

 

W odpowiedzi radnej starosta Zdzisław Brezdeń poinformował, iż uwagi i wnioski pokontrolne 

NIK odnosiły się do Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oławie, a dotyczyły m.in. rozważenia możliwości 
przeprowadzenia audytu struktury kosztów ZOZ i podjęcia stosownych działań 
restrukturyzacyjnych bądź naprawczych tej jednostki, mających na celu poprawę jej sytuacji 
ekonomicznej. Ponadto zwrócono uwagę, aby Zarząd Powiatu w ramach bieżącego nadzoru nad 
funkcjonowaniem jednostki w przypadku udzielania wsparcia finansowego przez Powiat Oławski 
zobowiązał dyrektora ZOZ do składania informacji w jaki sposób udzielona pomoc wpłynie na 
poprawę sytuacji finansowej szpitala oraz poprawę dostępności usług medycznych. NIK 
zobowiązał również Zarząd do przeprowadzenia analiz ekonomicznych w zakresie efektywności 
wykorzystania majątku oławskiego szpitala, każdorazowo przed udzieleniem mu pomocy 
finansowej na realizację zadań inwestycyjnych i rozszerzenie działalności. Ponadto NIK 
zawnioskował o rozważenie możliwości zorganizowania szkoleń, seminariów, paneli dyskusyjnych 
w temacie zarządzania i funkcjonowania podmiotów leczniczych z udziałem radnych, kierownictwa 
ZOZ i pracowników Starostwa realizujących zadania z zakresu ochrony i promocji zdrowia. 
Podsumowując starosta poinformował, iż w roku bieżącym zostanie przeprowadzony audyt 
struktury kosztów ZOZ, zgodnie z zaleceniami NIK. 

 

W kolejności głos został udzielony wiceprzewodniczącemu Rady Łukaszowi Dudkowskiemu, 

który mając na uwadze informację o rozstrzygnięciu otwartego konkursu ofert na realizację zadań 
publicznych Powiatu Oławskiego z zakresu wspierania u upowszechniania kultury fizycznej i sportu 
zapytał – czy wszystkie zaplanowane na ten cel środki zostały rozdysponowane? Następnie 
wiceprzewodniczący Rady zapytał, ilu stowarzyszeniom odmówiono przyznania środków? 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odpowiedział, iż wykorzystana została pula środków 

zaplanowanych na trzy spośród czterech zakresów zadań. Nie wpłynęła żadna oferta na realizację 
zadania z zakresu bezpieczeństwa i porządku publicznego. Nie ogłoszono jeszcze konkursów na 
dwa zadania. Następnie starosta poprosił o dalsze wyjaśnienia wicestarostę. 

 

Wicestarosta Bożena Worek poinformowała, iż do otwartego konkursu na realizację zadań z 

zakresu wspierania u upowszechniania kultury fizycznej i sportu zostało zgłoszonych 8 ofert. 
Jedna oferta została odrzucona, ponieważ nie spełniała wymogów formalnych i jedna nie została 
zaopiniowana z uwagi na zbyt małą liczbę przyznanych punktów. Na realizację zadań publicznych 
z zakresu pomocy społecznej wpłynęły 4 oferty. Dofinansowania zostały przyznane trzem 
podmiotom, ze względu na ograniczone środki finansowe. Na realizację zadań publicznych z 
zakresu działalności na rzecz osób niepełnosprawnych wpłynęło 7 ofert, jedna oferta nie uzyskała 
rekomendacji z uwagi na zbyt małą ilość przyznanych punktów.  
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Wiceprzewodniczący Rady Łukasz Dudkowski zapytał, czy jedynym podmiotem na realizację 

zadań publicznych z zakresu wspierania u upowszechniania kultury fizycznej i sportu, którego 
oferta nie uzyskała akceptacji jest Ludowy Klub Piłki Ręcznej „MOTO – JELCZ OŁAWA”? 

 

Wicestarosta Bożena Worek odpowiedziała twierdząco. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łukasz Dudkowski zawnioskował o pisemną informację na 

temat przyczyn odmowy udzielenia dofinansowania Ludowemu Klubowi Piłki Ręcznej „MOTO - 
JELCZ OŁAWA”. 

 

Radna Krystyna Cecko zapytała jaki obszar obejmuje działalność Stowarzyszenia Sportu i 

Rekreacji ARAWASHI, które uzyskało dofinansowanie w wysokości 7 000 złotych na zadanie pn. 
„Powiatowa Liga Karate”? 

 

Wicestarosta Bożena Worek odpowiedziała, iż ww. stowarzyszenie ma swoją siedzibę 

prawdopodobnie w Siechnicy, natomiast zadanie będzie dotyczyło organizacji współzawodnictwa 
w karate dla dzieci z terenu powiatu oławskiego, które uczęszczają na zajęcia karate do różnych 
klubów na terenie powiatu. 

 

W kolejności głos został udzielony radnemu Przemysławowi Pawłowiczowi, który mając na 

uwadze informację na temat dotyczącą wyrażenia zgody przez Zarząd Powiatu na wykonanie 
projektu układu fotowoltanicznego zamontowanego na dachu Powiatowego Centrum Edukacyjno-
Rewalidacyjnego, zapytał – czy jest to nowe zadanie oraz jaki będzie miało wpływ na wartość 
inwestycji? 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odpowiedział, iż jest to nowe zadanie poza kosztami całej 

inwestycji. Starosta dodał, iż po opracowaniu projektu i dokumentacji zostanie złożony stosowny 
wniosek o dofinansowanie w ramach RPO. 

 

Radny Przemysław Pawłowicz zapytał o wartość zadania. 

 

Starosta Zdzisław Brezedeń odpowiedział, iż koszty nie są jeszcze znane. 

 

Następnie radny Przemysław Pawłowicz zapytał o ewentualna partycypacje w kosztach 

realizacji nowego zadania przez poszczególne samorządy. 

 

Starosta wyjaśnił, iż umowa podpisana z gminami nie obejmuje tego zadania. 

 

Ad V. 

 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

 

1/  w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2016,  
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Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XVI/77/2016 
/załącznik nr 4/  w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2016, przy 14 
głosach „za” i 4 głosach „wstrzymujących się”. Głosów „przeciw” nie było. 
 
 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Oławskiego, 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XVI/78/2016 
/załącznik nr 5/ zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Oławskiego, przy 14 głosach „za” i 4 głosach „wstrzymujących się”. Głosów „przeciw” nie było. 
 
 

3/  zmieniająca Uchwalę Nr XIII/68/2015 Rady Powiatu w Oławie z dnia 26 listopada 
2015 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o 
uprawnieniach szkół publicznych oraz placówek niepublicznych oraz trybu i 
zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XVI/79/2016 /załącznik nr 6/ 
zmieniająca Uchwalę Nr XIII/68/2015 Rady Powiatu w Oławie z dnia 26 listopada 2015 r.                        
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół 
publicznych oraz placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystywania. 

 
 
4/  w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego Nr III w Oławie wchodzącego  

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Zjednoczonej Europy w Oławie, 
 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XVI/80/2016 /załącznik nr 7/ 
w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego Nr III w Oławie wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Zjednoczonej Europy w Oławie. 
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5/  w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym  

do Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Jelczu-Laskowicach prowadzonego przez Powiat 
Oławski oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów,  

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XVI/81/2016 /załącznik nr 8/ 
w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do Publicznego 
Gimnazjum Nr 1 w Jelczu-Laskowicach prowadzonego przez Powiat Oławski oraz określenia 
dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

 
 
6/  zmieniająca Uchwalę Nr XII/61/2015 Rady Powiatu w Oławie z dnia 28 października 

2015 r. w sprawie Programu współpracy Powiatu Oławskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2016, 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XVI/82/2016 /załącznik nr 9/ 
zmieniająca Uchwalę Nr XII/61/2015 Rady Powiatu w Oławie z dnia 28 października 2015 r. w 
sprawie Programu współpracy Powiatu Oławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016. 

 
 
7/ w sprawie zmiany statutu Powiatowego Ośrodka Pomocy Psychologiczno-

Pedagogicznej i Doradztwa Metodycznego w Oławie, 
 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XVI/83/2016 /załącznik nr 
10/ w sprawie zmiany statutu Powiatowego Ośrodka Pomocy Psychologiczno-Pedagogicznej i 
Doradztwa Metodycznego w Oławie. 
 

 
8/ w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Powiatu Oławskiego w 2015 roku, 
 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

O udzielenie głosu poprosił radny Przemysław Pawłowicz, który zapytał, czy Komisja 
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rozpatrywała kwestię dodatkowego wzmocnienia i zabezpieczenia mostu na rz. Odrze? 
 

W odpowiedzi starosta Zdzisław Brezdeń wyjaśnił, iż most został zabezpieczony na całej 

długości i nie ma żadnego niebezpieczeństwa. Komisja nie podejmowała dyskusji w tym temacie, 
natomiast niewątpliwie Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego zajmie stanowisko i 
włączy się do dyskusji w sprawie budowy obwodnicy Oławy, celem poprawy bezpieczeństwa ruchu 
drogowego na terenie powiatu. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XVI/84/2016 /załącznik nr 
11/ w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Oławskiego w 2015 roku. 
 

 
9/  w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie, 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Mirosław Kulesza przedstawił plan kontroli Komisji 

Rewizyjnej na rok 2016. 
 
Radni nie zgłaszali pytań i uwag w powyższym punkcie. 

 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XVI/85/2016 /załącznik nr 
12/ w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Oławie. 
 

 
10/ w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Oławie. 

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński poprosił przewodniczących komisji stałych o 

przedstawienie planów pracy komisji na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Promocji i Rozwoju Gospodarczego radny Łukasz Kotapski 

odczytał plan pracy /załącznik nr 13/. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Wawrzyniec Wlazło 

odczytał plan pracy /załącznik nr 14/. 

 

O udzielenie głosu poprosiła radna Krystyna Cecko, która zawnioskowała o skreślenie pkt 2 w I 

kwartale. 

 

Rada Powiatu w obecności 18 radnych większością głosów przyjęła wniosek radnej, przy 17 
głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”. Głosów „przeciw” nie było. 

 

Przewodniczący Komisji Prawa i Porządku Publicznego radny Przemysław Pawłowicz 

przedstawił plan pracy komisji /załącznik nr 15/. 

 

Radna Maria Polakowska zawnioskowała o przeniesienie punktu dotyczącego stanu 

bezpieczeństwa publicznego w powiecie oławskim za rok 2015 z III kwartału do II kwartału. 
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Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie przyjęła wniosek radnej. 

 

W dalszej części obrad plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska /załącznik 

nr 16/ odczytał przewodniczący komisji radny Szymon Kościelak. 

 

Ze względu na brak dalszych pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 18 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XVI/86/2016 /załącznik nr 
17/ w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Oławie. 
 

 

Ad V 
 

                         Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

O udzielenie głosu poprosił radny Michał Rado, który zapytał o planowane działania w kwestii 

organizacji ruchu w Bystrzycy? 
 

Starosta Zdzisław Brezdeń odpowiedział, iż podtrzymuje swoje dotychczasowe stanowisko w 

przedmiocie sprawy. Starosta wyraził opinię, iż aktualna organizacja ruchu w Bystrzycy jest 
rozwiązaniem właściwym, stanowiącym kompromis pomiędzy oczekiwaniami mieszkańców oraz 
potrzebami podmiotów gospodarczych funkcjonujących na tym terenie. 
 
Radny Michał Rado powiedział, iż mieszkańcy nie zgadzają się ze stanowiskiem wyrażonym przez 
starostę. W okresie zimowym ruch samochodów ciężarowych jest mniejszy, aniżeli w pełni sezonu 
budowlanego tj. od kwietnia do września. W opinii radnego korzystanie z łącznika prowadzącego 
przez las przez pojazdy przewożące materiały budowlane (dojeżdżające do piaskowni) i inny tego 
typu sprzęt nie wymaga poniesienia żadnych nakładów finansowych, a niewątpliwie odciąży drogi 
w Bystrzycy. 
 

Starosta Zdzisław Brezdreń podtrzymał swoje stanowisko. 

 
Radna Krystyna Cecko zapytała o aktualną sytuacje finansową i kadrową PKS S.A. w Oławie. 
Ponadto radna zapytała, czy konkurs na stanowisko prezesa Spółki został rozstrzygnięty?  
 
 
Z uwagi na wyczerpanie zagadnień przewidzianych w porządku obrad przewodniczący Rady 
Powiatu podziękował członkom Rady za udział w obradach i o godz. 16.15  zamknął posiedzenie 
Sesji.   
 

Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                                                                                                               Józef Hołyński 
Protokołowała: 
Magdalena Kiwak              


